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یک شهر ایده آل برای زندگی ویژگی های متفاوتی را باید داشته باشد، از جمله آن سرانه 
فضای سبز استاندارد، فضای ورزشی کافی، امکانات حمل و نقل عمومی مناسب و 
... بخشی از ویژگی های یک شهر ایده آل هستند.یک شهر با شرایط زندگی خوب باید 
آرامش داشته باشد، آرامش اما در سایه ایمنی به وجود می آید،حال این ایمنی می تواند 
یف شود یا ایمنی در بیرون از خانه و در فضای شهری که در آن  برای فضای خانه تعر
رفت و آمد می کنیم،  به همین واسطه است که ایمنی از لحظه خروج از خانه تا برگشت 
به خانه می تواند به آرامش شخص و خانواده کمک کند. ایمنی در فضای شهر شامل بر 
ایمنی در حمل و نقل و معابر است، پل ها به عنوان بخشی از ایمنی معابر محسوب می شوند و با توجه به بافت خاصی 

که دارند، مهم است که استحکام آن ها برقرار باشد و در زمان مناسب نسبت به ترمیم وضعیت آن ها اقدام شود.

منطقه ۱۱ یکی از مناطقی اســت که پل های زیادی را در 
دل خود جای داده است و در این سال ها شهرداری منطقه 
همواره درگیر ترمیم و تعمیر پل های ســواره رو در منطقه 
بوده است، البته این روندی هست که به گفته کارشناسان 
حوزه عمــران هر ۱۰ ســال باید برای پل هــا و در همان 

راستای ایمنی معابر شهری اتفاق بیفتد.
در میان پل های سواره رو که در منطقه ۱۱ واقع شده است 
یک پل با ویژگی خاص هم هست، پل انتهای بولوار شهید 
ســتاری که این بولوار را به بزرگراه امام علی (ع) متصل 
می کنــد و یکی از قدیمی ترین پل هایی اســت که در این 
منطقه احداث شده است، این پل شهری بر روی رودخانه 
چهل بازه احداث شده است و به عنوان یک پل مهم برای 

منطقه تلقی می شود.
 ایــن پل اما در این ســال ها از حالت اســتاندارد خود تا 
حدودی فاصل گرفته است و برخی از شهروندان را نگران 
کرده اســت و با توجه به رفت و آمد زیادی که در این معبر 
یت و  شــهری صورت می گیرد، ضروری اســت که تقو

ترمیم این پل شهری شهرداری انجام شود.
در هفته های اخیر برخی پیام های شــهروندی در این باره 
بوده اســت که برخی از آن ها را در اینجا بازگو می  کنیم و 

یا شده ایم. پاسخ مسئولان مرتبط را هم در این باره جو
مصطفوی یکی از شهروندانی است که در این باره پیامی 
را به شــهرآرامحله ارســال کرده و بیان داشته است: در 
ســال های قبل پل هایی که وضعیت بهتری نسبت به این 
پل داشــته اند اصلاح و تعمیر شده اند در حالی که به نظر 
می رسد پل شهید ســتاری به واسطه قدمت بیشتر شرایط 
خطرناک تــری را دارد، همچنیــن با توجه بــه وضعیت 
یت و  آسفالت این پل درخواســت داریم که علاوه بر تقو
تعمیر پل، مسئولان محترم شهری به فکر ترمیم آسفالت 

هم باشند.

شــهروند دیگری هم با نام رضوی طی پیامی درخواست 
داشته است؛ این یک پل مهم اســت که حجم زیادی از 
مســافران درون شــهری را بین مناطق ۱۰،۱۱ و ۹ منتقل 
می کند، به همین واســطه ضروری اســت که نســبت به 
یت آن اقدام شــود، به ویژه که این پل روی یک سازه  تقو
نســبتا قدیمی احداث شده اســت و این موضوع ریسک 
رفت و آمــد از این پل را بیشــتر می کنــد، همچنین باید 
اضافــه کنم که با توجه به اینکــه حجم رفت و آمد در این 
معبر زیاد اســت به نظر تعریض این پــل هم ضروری به 

نظر می آید.
برای پیگیری این موضوع به ســراغ مهرداد آریافر، رئیس 
اداره فنی و عمــران منطقه ۱۱ ، رفتیم تا وضعیت این پل را 

یم. یا شو از زبان او جو
آریافر در ابتدا اشاره ای به ترمیم و تعمیر پل های منطقه ۱۱ 
داشت و گفت: ما جزو مناطقی هستیم که تعداد پل های 
سواره رو در منطقه ما زیاد است، از سال ۹۲ هم هر ساله 

اعتباری برای تعمیر پل های سواره رو داشتیم،
 امســال اما با توجه به بودجه پایین شــهرداری مشهد 
یت  برای تعمیر پل ها ۳منطقه بیشــتر برنامه تعمیر و تقو
پل را ندارند که یکی از این مناطق منطقه ماســت و پل 
موردنظر هم همین پل شــهید ســتاری است که برای 
یت آن اعتبار یک میلیارد تومانی اختصاص  تعمیر و تقو
داده شده است، البته درباره این پل یک نکته وجود دارد 
و آن هم این است که در طرح شهری این پل برچیده شود 
یا نه، اما آنچه باید مدنظر باشــد این است که این پل در 
یت  حال حاضر مورد استفاده اســت، بنابراین باید تقو
و ایمنی آن مهیا باشد، از ســال قبل ما به دنبال بودجه و 
یت پل بودیم که امســال محقق شد، پروژه  اجرای تقو
در مرحله مناقصه اســت و پــس از پایان کار اجرای آن 

آغاز خواهد شد.
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تلاش براى ايجاد 
شهردارى الكترونيك ايده آل 

 جلسه آموزشی طرح پایش محله ایمن با حضور سرگروه ها و فعالان مردمی دوام ثامن در نمازخانه بوستان 
ملت برگزار شــد.به گزارش شهرآرامحله، هدف اصلی از اجرای این طرح، شناسایی مکان های امن هر 
محله و تعیین مسیرهای دسترسی ایمن به این مکان هاست.خروجی این طرح، تهیه نقشه خطرپذیری و 
شناسایی مکان های امن و مناسبت برای پناه گیری در شرایط بحرانی است و در فاز اول، جایگاه های سوخت، 
ساختمان های بالای ۷ طبقه، ساختمان های دارای نمای شیشه، سازه های مهم مانند پل ها و دکل های برق، 
مراکز درمانی، آتش نشــانی، ســاختمان های نظامی و کلانتری ها و در فاز بعدی مساجد، مدارس، اماکن 
ورزشی و ادارات و مراکز جمعیتی بر روی نقشه مشخص می شوند تا در زمان بروز حادثه مسیرهای دسترس 
به آن ها مشخص باشد.پس از شناسایی اماکن، با در نظر گرفتن تمامی شرایط و ضوابط ایمنی، مکان هایی 
که برای اسکان اضطراری در شرایط بحران مناسب هستند مشخص شده و نقشه نهایی که از شرایط محله با 

بررسی های مختلف تهیه شده است در اختیار شهروندان قرار می گیرد.
گفتنی است در ابتدای این جلسه، از فعالان دوام ثامن درسال ۹۸ با اهدای لوح سپاس، تقدیر و تشکر شد. 

تهيه نقشه مكان هاى امن محلات 

 رئیس اداره فضای سبز منطقه گفت: برای بهینه سازی عملیات آبیاری تانکری در 
فضای سبز ، هر ماه بازدید دوره ای از تانکرهای آبیاری انجام می شود.

به گزارش شهرآرامحله، وی تصریح کرد: در بازدیدهای دوره ای ضمن بررسی 

لیت تانکرها بررسی می شود.عباسی  نندگان تانکرها و مجوز فعا مدارک را
خاطر نشان کرد: طرح تکمیل شبکه مستقل آبیاری برای حذف آبیاری تانکری در 

حال انجام است و تا اواخر سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.

پیگیری درخواست شهروندان برای ایمنی بیشتر پل شهید ستاری

پايه هاى  پل قديمى منطقه محكم مى شود

 جلسه شورای اداری منطقه با حضور شهردار، معاونان و رؤســای ادارات، برای رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی در ۲ روز متوالی در شهرداری منطقه برگزار شد.به گزارش شهرآرامحله، شهردار منطقه در این 
کید بر نظارت دقیق بر پروژه های اجرایی منطقه از معاونان و رؤسای ادارات خواست بیش از  جلسه با تأ
گذشته در راه تکریم ارباب رجوع ، خدمت به شهروندان و توسعه همه جانبه منطقه اهتمام ورزند.مریم عرب 
کید  احمدی بر لزوم استفاده صحیح از امکانات موجود در شهرداری به وسیله کارکنان و حفظ بیت المال تأ
و اظهار کرد: تسریع در فرایند پاســخ گویی به ارباب رجوع و رسیدگی به موقع و مناسب به درخواست های 
مردمی ثبت شده در سامانه ۱۳۷ از جمله اولویت های کاری این مجموعه در سال جاری است.وی با اشاره 
به اینکه شــهرداری الکترونیک از ابتدای امسال در این منطقه راه اندازی شده است خاطرنشان کرد: هنوز تا 
وضعیت ایده آل در این حوزه فاصله داریم و پیگیری و حل مسائل موجود در این حوزه در دستورکار شهرداری 
منطقه قرار دارد.موضوع هایی همچون حضور به موقع در جلسه ها، افزایش روحیه و ایجاد انگیزه در کارکنان، 
فراهم کردن محیط کاری امن و سرشار از آرامش، رعایت تعادل در اضافه کار و کارانه کارکنان، وحدت رویه 
در اجرای دورکاری ، کنترل حضور و غیاب کارکنان از سوی رؤسای ادارات و دریافت گزارش عملکرد روزهای 
دورکاری، از جمله موضوع های مطرح شده در این جلسه بود.در ادامه این جلسه هر یک از معاونان و مدیران 
به بیان دیدگاه ها و همچنین رفع موانع کاری پیرامون مسائل حوزه خود پرداختند که در پایان و پس از بحث و 

تبادل نظر درباره موارد مطرح شده، تصمیم های لازم اتخاذ شد.


